
 آرمان ملی: جواد نکونام سرمربی تیم 
استقلال که بعد از برد مقابل آلومینیوم در 
خصوص داوری این فصل از رقابت های لیگ 

برتر صحبت کرده بود موقتا محروم شد. 
 صحبت های نکونام 

جواد نکونام در نشست خبری بعد از بازی 
با آلومینیوم در خصوص اینکه ظاهرا در این 
دیدار، چهارمین پنالتی فصل را برای استقلال 
نگرفته اند، گفت: مکث می کند... به این فکر 
می کنم که چه چیزی بگویم تا نگویند تا 
اطلاع ثانوی محروم هستی. چیزی هم نگوییم 
درست نیست چون هواداران پیغام می دهند 
این چه نوع داوری است؟ به خدا، به دین خسته 
شده ام و دیگر نمی دانم چه چیزی بگویم! 
نکونام خاطرنشان کرد: قبل از بازی با سپاهان 
می دانستم چه اتفاق داوری رخ می دهد چون 
قبلًا در مازندران و بازی با سپاهان اتفاق افتاده 
بود. آقای مهدوی دو دیدارمان را قضاوت کرده 
است، می خواهم بدانم داور دیگری در فوتبال 
ایران وجود ندارد؟ به چه علت در ۷ دیدار 
قبلی مان دو بازی را وی قضاوت کرده است؟ 
در بازی قبلی در ورزشگاه آزادی یک پنالتی 
برای ما نگرفت. او در بازی امروز ۱۰ دقیقه 
وقت اضافه گرفت. امروز داور چهارم ابتدا ۶ 
دقیقه وقت تلف شده را اعلام کرد ولی در ادامه 
۱۰ دقیقه گرفت. او خیلی سریع به کنار زمین 
دوید تا به داور چهارم بگوید ۶ دقیقه وقت تلف 
شده را نشان ندهید. این چه نوع داوری است؟ 
ما خسته شده ایم. هوادار استقلال حواسش 
باشد، تیم  ما باید با خیلی چیزها دعوا کند. 
اینجا باید روبه روی همه چیز بایستیم. تیم های 
دیگر بدون هیچ جنگی سه امتیاز می گیرند. 
سرمربی استقلال ادامه داد: بازیکن حریف 
روی مرادمند فن کشتی فیتو زد ولی داور به 
بازیکن من و مرتضی تبریزی کارت زرد نشان 
داد و به بازیکنی که فن زد، کارت داد. آقای داور 
این صحنه اخراج دارد. آقای صالحی و داور 
چهارم خودشان مانده بودند. آرمان رمضانی 
دقیقه ۱۰ بازی نباید کارت زرد می گرفت. 
در ۱۰ دقیقه آخر همه هواداران ما استرس 
داشتند، در صورتی که بازی باید خیلی راحت 
تمام می شد. نمی دانم چه اتفاقی باید بیفتد که 

شاهد اشتباهات علیه تیم  مان نباشیم. 
 رای کمیته انضباطی 

کمیته انضباطی پس از اخذ گزارشات 
مقامات رسمی مسابقات هفته هفتم لیگ برتر 
مبادرت به صدور قرار دستور موقت به شرح 
ذیل کرد: جواد نکونام سرمربی تیم استقلال 
تهران به دلیل عدم رعایت مفاد ماده ۷۱ آیین 
نامه انضباطی مبنی بر اظهارات علیه داور 

مسابقه پس از دیدار مورخ پنجم آبان ماه مقابل 
آلومینیم اراک به استناد ماده ۱۰۰ مقررات 
انضباطی و تا صدور رای مقتضی، از همراهی 
تیم خود در مسابقات محروم بوده و لازم است 
دفاعیات خود را ظرف مهلت ۴۸ ساعت به 

کمیته انضباطی فدراسیون ارسال کند. 
 واکنش باشگاه 

مهدی روحی در گفت وگو با فارس، در 
خصوص اعلام حکم محرومیت موقت سرمربی 
استقلال، اظهار داشت: خوشبختانه شب 
گذشته با همت بچه ها و کادرفنی بازی مهمی را 
بردیم ولی خیلی متاسفیم از اینکه سرمربی ما 
به خاطر دفاع از تیم، بلافاصله محروم می شود. 
غیر از سرمربی یا مدیر باشگاه چه کسی باید 
از حق استقلال دفاع کند؟ وی افزود: آیا باید 
سکوت کنیم تا هر که هرکاری دلش می خواهد 
انجام بدهد؟ آیا ما باید سکوت کنیم و مردم 
بیایند از حق تیم محبوب شان دفاع کنند؟! 
هواداران هم دیده اند که داوری ها از ابتدای 
فصل پدر تیم ما را درآورده، این باشگاه برای 
مردم است. چه کسی باید از حق آن ها دفاع 
کند؟ هرطور می خواهند رفتار می کنند اما باید 
به جامعه میلیونی هواداران استقلال احترام 
بگذارند. ما نمی گوییم به نفع ما سوت بزنند. 
فقط عدالت را رعایت کنند. قانون باید برای 
همه یکسان باشد، نه اینکه همه در اختیار 
یک تیم باشند تا استقلال و هوادارانش آسیب 
ببینند. معاون اجرایی باشگاه استقلال گفت: 
شما ببینید برای یک تیم چطور سوت می زنند. 
اتفاقی که فصل گذشته هم مشخص بود. با 
یک امتیاز قهرمان شدند اما ببینید در چند 
بازی سوت داور تاثیر گذار بود. چه زمانی برای 
استقلال این اتفاق افتاده است؟ با این شرایط 
سوال من این است که چه کسی باید حق 
استقلال را بگیرد؟ به جز نکونام و خطیر چه 
کسی نماینده این تیم و هوادارانش است؟ 
روحی با اشاره به اینکه نکونام حرف خاصی 
در کنفرانس خبری نزد و فقط از حق استقلال 
دفاع کرد اما با برخی صحبت ها حتی علیه 
رئیس فدراسیون برخوردی نمی شود، گفت: 
ما میزبان هستیم، علیه تیم ما اشتباه داوری 
می شود و بعد صدای هوادار در می آید اما 
آقایان ناراحت می شوند که سرمربی از حق 

تیمش دفاع می کند. دوستان دیگر شاید 
مصونیت دارند اما استقلالی ها حق حرف 
زدن ندارند. اگر نکونام برای استقلال حرف 
نزند چه کسی حرف بزند؟ این باشگاه مگر 
بی صاحب است؟ نکونام و خطیر هر دو نماینده 
هواداران استقلال هستند. مسئول اجرایی 
باشگاه استقلال، افزود: قطعا باشگاه از سرمربی 
خودش دفاع تمام قد خواهد کرد. مطمئن 
باشید تیم مدیریتی و در راس آن علی خطیر 
در مورد این موضوع سکوت نخواهند کرد. 
قطعا به این رای هم اعتراض می کنیم و هم 
دفاع تمام قدی از جواد نکونام خواهیم داشت. 
وی در خصوص اطلاعیه پرسپولیس و شکایت 
این باشگاه از استقلال، عنوان کرد: جواب 
من همان جواب علی خطیر است. وارد بازی 
رسانه ای نمی شویم و فقط با زبان قانون صحبت 

می کنیم. مدیرعامل باشگاه استقلال، 
یکی از با دانش ترین و کاربلدترین 

افراد فوتبال کشور ما است. هم 
خودش جوان است و هم تیم 
جوانی را آورده که همگی قطعا 
برای موفقیت استقلال، شبانه 

روز تلاش می کنند. روحی 
گفت: با آمدن خطیر 

تلاش بر این است 

که آوار برداری شود و ریزش بیشتری نباشد. 
در چنین شرایطی نیاز داریم که هوادار، همدل 
و یکصدا باشد. آنچه که در باشگاه اتفاق می افتد 
را از رسانه های مرجع و منابع رسمی باشگاه 
دنبال کنند. عده ای که منافعشان از باشگاه 
استقلال قطع شده، تلاش می کنند چوب 
لای چرخ استقلال بگذارند و هواداران را به 
بیراهه بکشانند. برای زدن نام استقلال هزینه 
می کنند! وی با اشاره به تامین برخی منابع 
مالی در زمان مدیریت خطیر، اظهار داشت: 
برخی که تا دیروز بودند نتوانستند یک ریال 
از اسپانسر پول بیاورند، امروز مدعی هستند 
اما مسبب اصلی هزینه های نجومی و این 
ویرانه هستند. متاسفانه هیچ کس هم آن ها 
را بازخواست نمی کند. هرکسی آمده به این 
هوادار و استقلال خیانت کرده و جایی هم 
پاسخگو نبوده است. هر که آمد هر کاری 
دلش خواست کرد. از نام و برند استقلال برای 
خودشان و خانواده شان استفاده کردند. چوب 
حراج به نام استقلال زدند. الان چرا باید قهقه 
بزنند و علیه استقلال شیطنت کنند؟ ۸۰۰ 
میلیارد بدهی استقلال فقط تا قبل از حضور 
خطیر است. مدیریت فعلی هزینه های 
جاری را هم بدهد با بدهی هایی که 
تازه می آیند چکار کند؟ به عنوان 
مثال فردا روزی موظفیم حق و 
حقوق سیلوا را کامل پرداخت 

کنیم. 
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دیدگـاه

گفت وگو

با رای کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال و به صورت موقت 

نکونام محروم شد 

  کوتاه 
فارس: سیدمهدی رحمتی در نشست خبری پیش از مسابقه با 
سپاهان اصفهان اظهار داشت: بازی سختی با یکی از قدرتمندترین 
تیم های ایران داریم. با تمام توان و تلاش انشاا... شرایط خوبی را 
در پایان بازی رقم خواهیم زد. جابه جایی های زیادی داشتیم و 
تیم را جوان کردیم. نه قول قهرمانی دادیم نه قول صعود در لیگ 
قهرمانان آسیا اما قول دادیم در پایان فصل رتبه تک رقمی در 
لیگ برتر را کسب کنیم و همچنین نماینده شایسته ای در جام 
باشگاه های آسیا باشیم. وی افزود: با تعداد کم بازیکن، آن هم جوان، 
در دو جبهه در حال تلاش هستیم، هم لیگ برتر و هم آسیا. هنوز 
در یک بازی کل بازیکنانم را صحیح و سالم و بدون مصدومیت در 
اختیار نداشتم. نیاز به حمایت هواداران مان داریم. بازیکنان ما نیاز 
دارند تا این حمایت را حس کنند. آنها تحت فشار هستند. اتفاقاتی 
که برای ما پیش آمده، اتفاقات فوتبالی است اما دست من بسته 
است. سرمربی نساجی تصریح کرد: جوانان تیم ما شرایط خوبی 
دارند و آنها باید عصای دست من باشند. فشار بازی ها اگر کمتر 
شود و شرایط بازی ها به روال عادی برگردد، قول می دهم در پایان 

فصل به رتبه تک رقمی خواهیم رسید . 

بیــن المــلل 
 پپ گواردیولا در کنفرانس مطبوعاتی پیش از بازی با 
یونایتد گفت: بازی با یونایتد همیشه مهم است. یونایتد همیشه 
حریف سرسختی بوده است. گواردیولا درباره این دیدار اضافه 
کرد: این بازی شبیه فینال جام حذفی یا بازی های آخر فصل و 
فینال نیست که قهرمانی یا عدم قهرمانی در لیگ برتر را مشخص 
می کند. با این حال ما فقط ۹ بازی انجام داده ایم و ۸۷ امتیاز دیگر 
در این فصل وجود دارند. باید تمرکز داشته باشیم و با تمام توان 
برابر یونایتد قرار گیریم. صحبت درباره قهرمانی خیلی زود است. 
فقط ۹ بازی انجام دادیم و اتفاقات زیادی رخ خواهد داد. ما فصل 

قبل در فوریه و مارس چند امتیاز عقب 
بودیم و در نهایت توانستیم قهرمان 
شویم. می خواهم ببینم ذهنیت ما 
روز یکشنبه در اولدترافورد چگونه 
است. ما بردهای زیادی کسب 
کرده ایم. بحث برنده شدن در 

حال حاضر مطرح نیست. من 
می خواهم ذهنیت مناسبی از 
بازیکنانم در این دیدار ببینم. 

 

مهدی خدابخشی به مدال نقره  
جهان رسید

ایسنا: نماینده وزن ۸۴ - کیلوگرم ایران به 
مدال نقره کاراته قهرمانی جهان دست یافت. 
در ادامه رقابت های کاراته قهرمانی جهان ۲۰۲۳ 
در بوداپست مجارستان، مهدی خدابخشی، 
نماینده وزن ۸۴ - کیلوگرم ایران در دیدار فینال 
برابر بداوی، دارنده مدال طلای جهان ۲۰۲۲ از 
مصر با نتیجه ۹ بر ۲ شکست خورد و به مدال 
نقره رسید. خدابخشی پیش از این ۹ بر صفر 
نماینده قطر را از پیش رو برداشت. وی در دور دوم 
کاراته کای لیبی را ۵ بر صفر از پیش رو برداشت و 
در ادامه نیز مقابل حریف خود از بوسنی ۵ بر ۲ 
به برتری رسید. خدابخشی در دور چهارم و در 
حساس ترین مبارزه خود محمد الجعفری اردنی، 
یکی از بهترین های این وزن جهان را ۴ – ۴ از 

پیش رو برداشت و راهی نیمه نهایی شد. 

 منهای فوتبال

توخل: درباره مولر اشتباه کردم 
به گزارش اسپورت، توماس مولر در فصل جاری 
کمتر در ترکیب اصلی بایرن مونیخ به میدان رفت 
است. با این حال توماس توخل، سرمربی این 
تیم، به ستایش از این بازیکن پرداخت. او اعتراف 
کرد که نیمکت نشین کردن مولر در دیدار برابر 
گالاتاسرای اشتباه بود. توخل گفت: توماس 
مولر انرژی زیادی دارد و با انگیزه زیادی تمرین 
می کند. او احساس متفاوتی از وضعیت خود در 
بایرن مونیخ دارد، با این حال آن را بیان نمی کند. 
او بازیکنی در کلاس بسیار بالاست و همواره این 
را نشان داده است. او ادامه داد: باید اعتراف کنم 
که برخورد من با مولر در دیدار برابر گالاتاسرای 
درست نبود. زمانی که بازی با نتیجه سه بر یک به 
سود ما دنبال می شد تصمیم گرفتم به مولر بازی 
بدهم. شاید برخی بگویند که چون نتیجه به سود 

بایرن قطعی بود مولر به میدان رفت. 

 ویژه

دلایل افزایش اعتراضات به داوری 

اعتراض ها به قضاوت داوران به خصوص در دیدار استقلال برابر 
آلومینیوم اراک افزایش یافته است. این مسائل دو منشا دارد. یکی 
عملکرد داور در زمین و یکی حمایت قانونی از تشکیلات فوتبال 
که در واقع پشتیبانی فدراسیون از داوران است که کمیته داوران 
و کمیته انضباطی باید با عنایت به مستندات به داوری ها ورود 
کنند. متأسفانه در هر دو بخش ضعیف عمل می کنیم. داوران با 
اعتراض هایی که از سوی تیم ها می شود قانونی برخورد نمی کنند 
و از حیطه اختیارات خود به بهترین شکل استفاده نمی برند. در 
این مسئله هیج یک از داوران با وجود آنکه می توانند برخورد 
کنند، اما برخورد قاطع نمی بینیم. متأسفانه بالغ بر ۸۰ درصد 
داوران متوسط که نه، ضعیف قضاوت می کنند. وقتی برخورد 
جدی صورت نمی گیرد اعتراض تند و خشن بیشتر می شود و 
داوران را تحت تأثیر قرار می دهند. اعتراض های تحریم کننده 
زمانی صورت می گیرد که در برابر تخلف سکوت می شود و جایگاه 
داوری متزلزل می شود. قانون می گوید اعتراض های محترمانه 
کارت زرد دارد و اعتراض های تند و همراه با پرخاشگری همراه 
با کارت قرمز خواهد بود. در مرتبه بعدی کمیته های انضباطی و 
داوران باید قاطع عمل کنند که چنین اتفاقی نمی افتد. فصل قبل 
آرتیست بازی های ریکاردو ساپینتو روی نیمکت استقلال وجود 
داشت، ولی محرومیت ها برای او به شکلی نبود که رفتارش را 
تصحیح کند. در تیم قبرسی بعد از دومین رفتار غیر معقول برای 
چهار ماه از سوی فدراسیون قبرس محروم شد. تیم یونانی هم 
عذر سرمربی پرتغالی را خواست. فرمولی که برای برخورد با تخلف 
تعریف می شود باید به بهترین شکل اجرا شود. وقتی برخورد قاطع 
و محکم نیست اجرای قوانین شُل می شود و انتقاد های تندی 
که دلیل منطقی هم ندارد صورت می گیرد. تیم ها به هر روشی 
می خواهند نتیجه بگیرند و با اعتراض شدید داوران را مجاب 
می کنند دچار اشتباه شده اند در حالی اشتباهی رخ نداده 
است. در بازی روز گذشته بیشتر از استقلال به آلومینیوم 
اراک ظلم شد، ولی استقلالی ها دست پیش گرفتند تا پس 
نیفتند. روزبه چشمی در دقیقه ۲۳ خطایی را روی بازیکن 
آلومینیوم انجام داد که باید کارت زرد می گرفت یا آرمین 
سهرابیان با دست توپ را زد تا به مهاجم آلومینیوم نرسد، 
ولی داور به او اخطار هم نداد. پنالتی روی مهرداد محمدی هم 
نبود و این بازیکن شبیه سازی کرد. داوری در فوتبال تعریف 
دارد و داوران نباید اجازه دهند تا مربیان، مدیران و بازیکنان 
برای آنها مدعی شوند، چون روی افکار آنها اثر می گذارد. از آن 
طرف تیم ها طلبکار می شوند و دلیلی ندارد با اعتراض به داوری 
بخواهند جریان مسابقه را به سود خود تغییر می دهند. کمیته 
داوران سکوت اختیار کرده و تیم ها با کانال های خبری رفتاری 
بروز می دهند تا داور را مقصر نتیجه نگرفتن معرفی کنند، حتی 
در زمان پیروزی هم چنین رفتاری را ادامه می دهند تا در بازی 
بعدی هواداران خود را برای اعتراض به داوری آماده نگه دارند. 
وقتی در کمیته دوران یک نفر تصمیم گیری می کند و کمیته 
انضباطی گزارش های صریح و شفافی نمی گیرد یا می گیرد، ولی 
رأی محکمی نمی دهند، تیم ها به رفتار اشتباه خود می دهند. 
تیم استقلال به ۱۰ دقیقه وقت اضافه معترض شد، حداقل ۵ 
دقیقه بازی به خاطر درگیری بازیکنان متوقف شد. از طرفی دیگر 
باید نکونام هم محروم شود تا یاد بگیرد داوری را وسیله ای برای 
نتیجه گرفتن تیمش نکند. وقتی کمیته انضباطی در مواردی از 
این دست که جایگاه داوران را متزلزل می کند، ترجیح به سکوت 
می دهد یا کمیته داوران سکوت می کند و تنها در زمان اشتباهات 
تأثیرگذار، داور را محروم می کند، این عدم رسیدگی باعث ایجاد 
توهم می شود و تیم ها برای زمانی که نتیجه نمی گیرند داوری را 

مقصر معرفی می کنند. 

و  استقلال  پیشکسوت  بیانی  شاهرخ 
کارشناس فوتبال در خصوص برد شاگردان 
نکونام در هفته هشتم رقابت های لیگ برتر 

صحبت کرد. 
   نظر شما در رابطه با برتری استقلال 

مقابل آلومینیوم چیست؟
 آلومینیوم عملکرد خوبی مقابل استقلال 
به خوبی  تیم  این  برابر  توانست  و  داشت 
ایستادگی کند و حتی موقعیت های گلی هم 
خلق کرد که روی تجربه بالای بازیکنان استقلال 
به نتیجه نرسید. از سوی دیگر استقلال هم 
فرصت طلب بود و توانست از حداقل موقعیت 
گل بسازد و این دیدار را با برتری پشت سر 
بگذارد. به هر حال استقلال سه امتیاز را گرفت 
ولی از عملکرد خوب آلومینیوم نمی توان چشم 

پوشی کرد. 
 در مورد عملکرد بلانکو چه نظری 

دارید؟
او در دقایقی که در زمین بود چیز خاصی 
از خودش به نمایش نگذاشت و برای سنجش 
عملکرد او باید صبر کرد و چند بازی مورد 
بررسی قرار بگیرد تا ببینیم به کمک استقلال 
می آید یا نه ولی نکونام معمولا در خرید بازیکن 
دقت لازم را به عمل می آورد و بازیکن بی کیفیت 

ندیده ام جذب کند. 
 وضعیت این روزهای لیگ برتر را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
 لیگ ما تحت تاثیر تعطیلات زیاد و طولانی 
است که آن را از ریتم انداخته است. یک تیم 
پیش فصل بدنسازی انجام می دهد و چند بازی 
طول می کشد تا بازیکنان در از زیر فشار اولیه 
خارج شده و از لحاظ تاکتیکی هم با یک دیگر 
هماهنگ شوند. وقتی بعد از -۵ ۶ هفته بازی ها 
مدت طولانی تعطیل می شود بازیکن از شرایط 
بازی خارج می شود و اثر بدنسازی پیش فصل 
هم از بین می رود و تیم ها دوباره سراغ بدنسازی 
می روند. همین می شود که لیگ ما روی ریتم 
خودش نمی افتد. از لحاظ فنی سطح لیگ 
ما بالاست ولی از لحاظ برنامه ریزی زیر صفر 
هستیم. مثل همیشه چند تیم بالای جدول 
هستند که مدعی قهرمانی هستند و چند تیم 
هم گزینه سقوط و تعدادی از تیم ها هم این 
وسط در حال چرخیدن هستند. این قوانینی 
هم که وضع کردند تا عدالت مالی بین تیم ها 
برقرار شود هیچ کارایی ندارد. همین سقفی که 
گذاشتند خیلی تیم ها رعایت نمی کنند و خیلی 
تیم ها توانایی رسیدن به آن را ندارند. پس در 
روی همان پاشنه می چرخد. حتی اگر ۴ امتیاز 
هم از یک تیم کسر شود بازهم انقدر بازیکن با 
کیفیت دارد که آن را برایش جبران کنند و 

قهرمان شود. 
 بازیکنان استقلال برای امضای قرارداد 

بلانکو قرارداد های خود را کسر کرده اند!
من چند سالی بود که چنین چیزی در 
فوتبال مان ندیده بودم و یاد زمان خودمان 
افتادم که به خاطر استقلال و عرق به پیراهن 
از قراردادهای کلان می گذشتیم و این از خود 
گذشتگی جواد نکونام و بازیکنان استقلال 
را نشان می دهد که به خاطر منافع باشگاه و 
هواداران از حق خودشان می گذرند. البته این 
ضعف فوتبال ماست و تیمی مثل استقلال نباید 

در چنین شرایطی قرار بگیرد. 

حسین عسگری 
رئیس سابق کمیته داوران

بیانی:
استقلال مقابل 

آلومینیوم خوش 
شانس بود

سعید سحرخیزان پیش از 
بازی با دسته گل به سمت 
تیمکت هوادار تهران رفت. 
سحرخیزان در نیمه اول 
این بازی در دقیقه ۲۰ یک 
سوپر گل را به تیم سابقش 
سابقش  تیم  بل  مقا و  زد 

نکرد.  لی  خوشحا

اعضای تیم فوتبال سپاهان 
دیروز عازم ساری شدند تا با 
شرایط آب و هوایی قائمشهر 
نیز آشنا بشوند. نکته قابل توجه 
استقبال مسئولان باشگاه 
نساجی و همین طور مردم 
قائمشهر از ستاره های سپاهان 

با دسته گل های زرد بود. 

مسلم اولادقباد، بازیکن تیم 
پالما اسپانیا، در جشنواره 
گلزنی تیمش نقش داشت 
و گل هفتم مدافع عنوان 
قهرمانی را به ثمر رساند. 
جایزه  وی  شده  شنیده 
بازیکن سال فوتسال آسیا را 

از آن خود می کند. 

ت
شــ

س نو
عک

        جایزه سال   دسته گل استقبال

تارتار: خیلی روی بازی با  پرسپولیس حساسیت نداریم  و  برای برد   هم قسم شدیم
 

مهدی تارتار سرمربی تیم فوتبال ملوان انزلی گفت: بازی با 
پرسپولیس مثل همه دیدارها سه امتیاز دارد و خیلی حساسیت 

نداریم. 
 وضعیت ملوان 

 مهدی تارتار در نشست خبری پیش از دیدار تیم فوتبال 
ملوان بندر انزلی مقابل پرسپولیس در هفته هشتم لیگ برتر 
فوتبال، اظهار داشت: جا دارد قبل از اینکه در مورد بازی صحبت 
کنم، درگذشت یکی از هواداران مان را به همه از جمله خانواده 
او تسلیت بگویم. از خدا می خواهم به مادرش صبر دهد. بازی با 
پرسپولیس مثل همه دیدارها سه امتیاز دارد و خیلی حساسیت 
نداریم. تنها حسن این بازی انگیزه بازیکنان است و نیازی 
نداریم درباره مسائل انگیزشی با آنها صحبت کنیم. وی افزود: 
بازیکنان ملوان مصمم هستند و با انرژی تمرین کردند. آنها 
هم قسم شده اند برای شادی دل هواداران با تمام وجود بجنگند 
و برای بردن بازی کنند. ما و تمامی بازیکنان فقط برای پیروزی 
بازی می کنیم. امیدوارم کم اشتباه باشیم و روز خوب مان باشد. 
وحید کاظمی داور بازی که از داوران باکیفیت فوتبال ماست نیز 
روز خوبی را پشت سر بگذارد. سرمربی تیم فوتبال ملوان بندر 

انزلی درباره محروم و مصدومان تیمش برای دیدار روز یکشنبه 
تصریح کرد: خدا را شکر محروم نداریم. یکی دو مورد مصدوم 
جزئی داریم که امیدواریم تا روز یکشنبه آسیب دیدگی آنها 

برطرف شود. 
 داوری 

تارتار در پاسخ به این پرسش که آیا نگرانی بابت داوری دیدار 
با پرسپولیس دارد یا نه، گفت: داوران ما قشر مظلومی در این 
فوتبال هستند و هر اتفاقی می افتد به داوری اعتراض می شود. 
تمام این مشکلات به خاطر نبود سیستم کمک داور ویدویی 
VAR است و امیدوارم هر چه زودتر مشکلات حل شود. حیف 
است در کشور ما که این همه استعداد وجود دارد، سیستم 
VAR وارد نشده باشد و فقط بتوانیم برای بازی های آسیایی 
از آن بهره ببریم. وی ادامه داد: وقتی برای بازی های آسیایی 
می توانیم از VAR استفاده کنیم قطعا برای بازی های داخلی 
نیز می توانیم این کار را انجام دهیم. می توانند به باشگاه ها برای 
داشتن این سیستم سخت بگیرند. می دانم تمام باشگاه های 
لیگ برتری توان پرداخت هزینه لازم برای استفاده از سیستم 
VAR را دارند تا با داشتن آن عدالت حرف اول در فوتبال ما 
بزند. کاظمی از داوران خوب ماست و ایشان را به عنوان داوری 

باکیفیت می شناسم و امیدوارم روز یکشنبه روز خوب او باشد. 
اشتباه برای هر انسانی ممکن است پیش بیاید، ولی آرزو می کنم 

روز یکشنبه روز کم اشتباه کاظمی باشد. 
 بلیت فروشی 

اینکه  درباره  انزلی  بندر  ملوان  فوتبال  تیم  سرمربی 
بلیت فروشی دیدار روز یکشنبه یک ساعته به پایان رسید، اما 
ممکن است مثل دیدارهای قبلی سکوهای خالی در ورزشگاه 
دیده شود، گفت: واقعاً خیلی بد است ورزشگاه مان ظرفیتش کم 
است. البته می دانم مسئولان پیگیر هستند. حتی روز جمعه با 
آقای دنیامالی )نماینده مردم انزلی در مجلس شورای اسلامی( 
صحبت کردم و گفتم باید برای هواداران ملوان ورزشگاه بزرگی 
ساخته شود، چون ورزشگاه ما )مرحوم سیروس قایقران( برای 
این هواداران کوچک است، به خصوص اینکه بازسازی ورزشگاه 
آن را کوچک تر نیز کرده است. بلیت ها در عرض یک ساعت 
فروش رفت و باید از هواداران مان تشکر کنم که علاقه مند دیدن 
بازی تیم شان هستند. ناراحت آن دسته هواداران هستم که 
پیغام می دهند و می گویند نمی توانیم به ورزشگاه بیاییم و ما نیز 
نمی توانیم کاری کنیم. امیدوارم مسئولان زودتر به فکر ساختن 

ورزشگاهی در  شأن این هوادار باشند. 

بادامکی:  عنایتی جای حمله  باید از ما عذرخواهی می کرد
 حسین بادامکی معاون ورزشی باشگاه 
پرسپولیس در گفت وگو با سایت رسمی 
باشگاه  در ارتباط با اظهارات سرمربی پیشین 
تیم ملی امید، اظهار داشت: متاسفانه به نظر 
می رسد؛ در فوتبال ایران زمانی که فقط پای 
حرف زدن در میان باشد و نه عمل کردن، 
دیواری کوتاه تر از دیوار پرسپولیس بزرگ 
پیدا نمی شود، پرسپولیس فقط یک تیم یا 
باشگاه نیست. ده ها میلیون هوادار دارد و وقتی 
با طرح مطالب نادرست به پرسپولیس حمله 
ور شوید در واقع به جمعیت کثیری از مردم 
ایران حمله شده است. این باعث نمی شود 
بگوییم کسی درباره پرسپولیس صحبت نکند، 
ولی آنچه می گوییم باید اصولی و منطقی 
باشد. حسین بادامکی خاطر نشان کرد: با 
توجه به آنچه در این برنامه مطرح شد، باشگاه 

پرسپولیس یک اشتباه مرتکب شد و آن نیز 
همکاری با تیم امید بود. پرسپولیس برای 
این همکاری بها داد و حالا هم مورد هجمه 
است. سکوت فدراسیون فوتبال در قبال 
اظهارات مطرح شده یک پیام برای باشگاه ها 
و تیم ها خواهد داشت. اگر با فدراسیون و 
تیم های ملی همکاری نکنید یک مشکل 
دارید و اگر همکاری کنید هزار و یک مشکل. 
اگر همکاری نکنید و بازیکن به تیم ملی ندهید 
مورد انتقاد قرار می گیرید. معاون ورزشی 
باشگاه پرسپولیس، تصریح کرد: پرسپولیس 
برای رفت و آمد این بازیکنان هزینه کرد. 
هزینه سنگین تر این بود که یاسین سلمانی 
تحت این فشار ها رباط صلیبی داد. بازیکنی که 
جایگاه ویژه ای در برنامه های سرمربی تیم ما 
داشت و یکی از خرید های استراتژیک باشگاه 

بود. پرسپولیس این بها را برای همکاری به 
فدراسیون و تیم ملی داد. نتیجه اش این 
که یک بازیکن ارزشمند را ندارد و این در 
امتیازگیری در لیگ برتر و همچنین عملکرد 
در لیگ قهرمانان اثرگذار خواهد بود. این رفتار 
با پرسپولیس کاملا غیرمنصفانه است. طبیعی 
است که از فدراسیون فوتبال و شخص آقای 
مهدی تاج این انتظار را داریم که نسبت به 
اعاده حیثیت پرسپولیس پس از این اظهارات 
وارد عمل شوند. حسین بادامکی عنوان داشت: 
برای آقای عنایتی به عنوان فردی از جامعه 
فوتبال احترام قائل هستم، اما رفتار وی با 
پرسپولیس، هواداران آن و حتی خود تیم 
ملی محترمانه نبود. احترام به تیم ملی این بود 
که امروز در جایگاه سرمربی تیم ملی صحبت 
می کردند و نه در جایگاه بازیکن سابق و هوادار 

تیم رقیب پرسپولیس. این باشگاه و تیم و 
عوامل آن باید به خاطر همکاری با تیم ملی 
شماتت شوند و بعد از تیمی که بازیکنانش 
را نداد، تمام قد دفاع شود؟ می گویند آن تیم 
بازی آسیایی داشت! مگر پرسپولیس نداشت؟ 
یکی از تیم ها هم که از خدا خواسته بود بازیکن 
بدهد تا بازی هایش در لیگ فعلا برگزار نشود 
تا از بحران خارج شوند. وی گفت: من که در 
آن مقطع در پرسپولیس مسوولیت نداشتم، 
ولی خوب می دانم یحیی گل محمدی بعد از 
آسیب دیدگی ها در بازی با النصر چه شرایط 
سختی داشت و با این وجود بازیکنان را به تیم 
ملی داد و این بازیکنان هم در ازبکستان و هم 
در چین بازی کردند. در این میان سرمربی 
تیم به خاطر تمام ناکامی ها، یک عذرخواهی 

ساده هم نکرد.  


